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Referat fra brugerrådsmøde 28.05.2025 kl. 10:00 
 
Til stede: Jytte, Villy, Jørgen, Peter, Dennis, Birgit 
 
Afbud: Catrine, Ken – men han nåede lige at komme inden vi sluttede og ønske god sommer. 
 
Ad. 1: Referat fra mødet den 30. april udskudt, da referatet tilsyneladende ikke er fremsendt 
endnu. 

Ad. 2: Økonomi v/Jytte. Oversigt var udsendt inden mødet. Brugt 3.591 – disponeret 30.000 – 
budget 40.257 – rest til diverse – 6.951. 
For hele huset har er der brugt 12.321 ud af budgettet på 85.933. Restbudget 73.612. 
 

Ad. 3: Aktiviteter: 
a. Fast punkt. Lys på P-plads og sti samt dræning – noget nyt i forbindelse med vedlige-

holdelsesplanerne? Elektriker Røder & Mortensen er blevet bedt om et tilbud på be-
lysning. 
Dennis rykker for rep i kælder. 

b. Saltanlæg/vandfilter. Målerstand 27.05.2025 – 1.874 
Når saltmåleren er nået ned på 500 bestilles filterskift – send en mail til Betina Niel-
sen på mail: Bnielsen@brita.net 

c. Ønsker fra generalforsamlingen den 12. marts: 
Det blev besluttet ikke af anskaffe flere borde og stole til opsætning udendørs. 
Nye hynder/stole til atriumgården. Det er meget svært at finde noget der passer og 
da det vi har er robust, besluttede vi at afvente. 
Hjul på bordene – Per har sat filt under flere af bordene og det er meget lettere at 
flytte disse rundt, så de sidste borde får også filt under. 

d. Nøgler – Dennis og Søs har fået udleveret en A-nøgle.  
e. Nyt fra kommunen - Kommunen har anskaffet et nyt system ”Dalux” til bestilling af 

håndværkeropgaver. Til brug for Dennis m.fl. 
f. Hvem gør hvad hen over sommeren: 

Lillian fra Greve Gåvenner vasker viskestykker 
Peter holder øje med saltmåleren samt papir på toiletter og vaskesæbe til opvaske-
ren. 
Søs sørger for grønne poser til madaffald. 
Jytte undersøger pris på papirholdere til toiletterne hos Abena. 
Sæbedispenser – har vi en mere på lager opsættes den på 1. sal. 
Peter indkøber en pose kiler til brug ved bordene i atriumgården. 

Ad. 4: Eventuelt – info: ”lunker” i flisebelægningen rundt om huset er blevet rettet op i den ud-
strækning det er muligt. 
Internet – der er monteret fiber i såvel annekset som selve huset. 
 

Mødet sluttede 11.15. hvorefter vi spiste fælles frokost. 
 
Næste møde – onsdag den 28. august kl. 10.00 i rottehullet. 
 
Referent – Jørgen Simonsen. 


